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«Βόμβα» χαρακτήρισε την είσοδο των e-scooters o
γενικός γραμματέας του δήμου Αθηναίων

2019/05/09 10:55 στην κατηγορία ΥΠΟΓΕΙΟΣ

«Βόμβα» χαρακτήρισε την είσοδο των ηλεκτρικών σκούτερ (e-scooters) o γενικός
γραμματέας του δήμου Αθηναίων, Λευτέρης Καστανάκης, στην εσπερίδα που
διοργάνωσε χθες ο Σύλλογος Ελλήνων Συγκοινωνιολόγων για την μικρο-κινητικότητα.

Ο κ. Καστανάκης υπογράμμισε ότι, ούτε η Πολιτεία, ούτε ο δήμος ήταν έτοιμοι
για το νέο αυτό τρόπο μετακίνησης, τονίζοντας την ανυπαρξία θεσμικού πλαισίου.

Μάλιστα, ο γενικός γραμματέας του δήμου Αθηναίων ανέφερε ότι έχουν υπάρξει
καταγγελίες μέχρι και…  διεξαγωγής αγώνων ταχύτητας με τα ηλεκτρικά σκούτερ.

Παρά τις όποιες παθογένειες και τα όποια προβλήματα παρουσιάζονται, οι 
περισσότεροι συμμετέχοντες τάχθηκαν υπέρ της εισόδου των e-scooters,
υποστηρίζοντας ότι είναι ένα μέσο μετακίνησης που προάγει την αστική βιώσιμη
κινητικότητα, ωστόσο κρίνεται αναγκαία η εφαρμογή ενός πιο συγκεκριμένου
νομικού πλαισίου για τη λειτουργία τους, σε συνδυασμό με τη βελτίωση των
υποδομών των μεγάλων πόλεων.
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